
Zapisnik sa prve sednice Saveta roditelja u školskoj 2020/2021. godini 

 

Dana 15.09.2020. godine održana je prva sednica Saveta roditelja za školsku 2020/2021. godinu. 

Sednici su prisustvovali direktorka škole Jovana Milenković, pomoćnik direktora Tatjana Perišić, 

psiholog Maja Dimitrijević, nastavnica engleskog jezika Marina Luković i učiteljica Ivana 

Milošević, kao i predstavnici 30 odeljenja od 36 koliko ih trenutno ima u školi.  

 

Direktorka je otvorila sednicu, predložila dnevni red koji je jednoglasno usvojen i konstatovala 

da postoji kvorum za održavanje sednice.  

Na sednici su razmatrane sledeće tačke dnevnog reda: 

1. Konstituisanje Saveta roditelja škole 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice 

3. Upoznavanje sa sadržajem rada Saveta roditelja 

4. Kraći izvod iz Godišnjeg izveštaja o radu škole 

5. Kraći izvod iz Godišnjeg plana rada škole 

6. Upoznavanje roditelja sa radom timova vezanih za podršku učenicima i izbor članova 

7. Izbor predstavnika za opštinski Savet roditelja 

8. Izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor 

9. Davanje saglasnosti za organizaciju i realizaciju nastave u prirodi, ekskurzija, izleta i 

poseta svim objektima u gradu od značaja za realizaciju obrazovno-vaspitnih zadataka 

10. Donošenje odluke o visini dnevnice nastavnika za ekskurziju i nastavu u prirodi 

11. Donošenje odluke o izboru osiguravajuće kuće (za učenike) 

12. Davanje saglasnosti za dodatnu literaturu 

13. Upoznavanje sa Zapisnicima inspekcijskih nadzora 

14. Tekuća pitanja (obezbeđenje učenika, ishrana učenika u produženom boravku itd.) 

 

1. Konstituisanje Saveta roditelja škole 

Za predsednika Saveta roditelja izabran je Vladimir Obradović, predstavnik 5-2 , javnim 

glasanjem, koji je preuzeo funkciju i nastavio da vodi sednicu. 

Za zamenika je izabrana Olgica Karleuša Petrović 6-2, za zapisničara Ivana Ćirković, II5. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

3. Upoznavanje sa sadržajem rada Saveta roditelja 



Direktorka škole je članove Saveta roditelja upoznala sa osnovnim odredbama, smernicama i 

preporukama koji se tiču rada Saveta roditelja, a prema članu 120. Zakona o osnovnom 

obrazovanju. 

 

4. Kraći izvod iz Godišnjeg izveštaja o radu škole 

Pedagog škole je članove Saveta upoznala sa prošlogodišnjim radom škole, postignutim 

rezultatima i ostvarenom dinamikom rada, realizovanim ekskurzijama i nastavi u prirodi, 

prilagođavanju rada škole u uslovima pandemije, uspostavljanju platforme za pomoć u učenju 

na daljinu, završnim ispitima učenika osmih razreda.  

Usledila je diskusija na kojoj je konstatovano da treba uraditi detaljniju analizu uspeha učenika 

u školi, a u vezi sa njihovim upisom u srednje škole, kao i kako to utiče na rangiranje škole. 

 

5. Kraći izvod iz Godišnjeg plana rada škole 

Direktorka i pedagog škole su iznele detalje iz Godišnjeg plana rada škole za novu, tekuću 

godinu. Ove godine, upisano je 980 učenik u 36 odeljenja. Prošlogodišnja predsednica Saveta 

roditelja, Jovana --, iznela je kako je iz prošle godine ostalo 7-8 otvorenih bitnih pitanja koja 

su relevantna i tiču se rada škole i ove godine, i koja bi trebalo proslediti svim ovogodišnjim 

članovima Saveta, kako bi se radilo na njihovom rešavanju. Ta pitanja uključuju velike prelaze 

u kvalitetu ocena iz četvrtog u petim razredima, organizaciju nastave, učenje na daljinu, 

disciplinu na času, i slično. 

U razgovoru kod ove tačke dnevnog reda, roditelji su pitali da li će škola zadržati 

jednosmensku nastavu, obzirom na povećan broj učenika i odeljenja. Direktorka je obavestila 

kako je – pre cele ove situacije sa kovidom – ministarstvu obrazovanja uputila dopis/molbu da 

se školi omogući da održavanje nastave ostane u jednoj smeni, sa tom razlikom da se jedno 

odeljenje petih razreda jednom nedeljno uputi na početak nastave od, recimo 10 časova, i da 

bi to pomoglo da se nastava zadrži u jednoj smeni. Usled pandemije, ovaj predlog je trenutno 

zamrznut, kad i ako dođe do ponovne normalizacije nastave, direktorka će podsetiti 

ministarstvo na poslat dopis.  

 

6. Upoznavanje roditelja sa radom timova vezanih za podršku učenicima i izbor 

članova 

Prisutni su obavešteni u postojanju i načinu funkcionisanja timova. Tom prilikom, dosadašnji 

član roditelja, predstavnik Tima za Ivan Milutinović, istakao je kako je učešće roditelja u 

timovima – iz njegovog iskustva – čisto formalno i da ne postoji spremnost škole da se ta 

saradnja održava i iz tog razloga odlučio da više ne bude član niti u jednom timu. Članovi 

Saveta su jednoglasno izabrali predstavnike za svaki od postojećih timova: 



- Tim  za obezbeđivanje kvaliteta i razvoj ustanove: predstavnik roditelja izabrana Ana 

Zelenović 5-1 

- Tim za zaštitu učenika od nasilja, zlostavljanja, zanemarivanja: predstavnik roditelja 

izabrana Aleksandra Vojvodić, 5-3 

- Tim za profesionalnu orijentaciju: predstavnik roditelja izabran Danijel Živojinović 

8-1 

- Tim za samovrednovanje: predstavnik roditelja izabrana Radmila Ilić 5-5 

- Stručni aktiv za razvojno planiranje: predstavnik roditelja izabrana Ivana Malinović, 

5-4 

 

7. Izbor predstavnika za opštinski Savet roditelja 

Za predstavnike roditelja u opštinskom Savetu roditelja jednoglasno su izabrani predsednik i 

zamenik Saveta roditelja. 

 

8. Izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor 

Za izbor člana Saveta roditelja za Školski odbor, predložena su dva člana, od kojih se na 

sledećoj sednici bira jedan: 

- Senka Vlatković Odavić I-2 

- Branka Vuletić 7-4 

Glasanju za izbor pristupiće se na sledećoj sednici Saveta roditelja. 

 

9. Davanje saglasnosti za organizaciju i realizaciju nastave u prirodi, ekskurzija, izleta 

i poseta svim objektima u gradu od značaja za realizaciju obrazovno-vaspitnih 

zadataka 

Usled trenutne situacije sa kovidom i pandemije, svi odlasci na izlete i nastavu u prirodi 

odloženi su do daljnjeg. Direktorka škole pročitala je destinacije koje su predložili nastavnici 

i o kojima će se glasati kad se za to ponovo steknu uslovi. 

 

10. Donošenje odluke o visini dnevnice nastavnika za ekskurziju i nastavu u prirodi 

Visina dnevnice za izlete i nastavu u prirodi ostala je nepromenjena i iznosi 550,00rsd za 

dnevnicu bez noćenja i 600,00rsd za dnevnicu sa noćenjem, po danu i po učeniku. 

 

11. Donošenje odluke o izboru osiguravajuće kuće (za učenike) 

Direktorka je prisutne obavestila da su pristigla dokumenta ponuđača osiguravajućih kuća i 

predložila da se formira komisija od tri člana iz reda predstavnika roditelja. Izabrani su: 



- Jasmina Belić 

- Dušan Marković 

- Katarina Pecić ilić  

12. Davanje saglasnosti za dodatnu literaturu 

Direktorka je prisutne obavestila o predlogu nastavnika za davanje saglasnosti za dodatnu 

literaturu za učenike i to radne sveske Atos, Moje ogledalce, Ježurko za prvi, drugi i treći 

razred, kao i Moj fazon za četvrti razred. Roditelji su jednoglasno dali saglasnost. 

 

13. Upoznavanje sa Zapisnicima inspekcijskih nadzora 

Na predlog roditelja, o ovoj tački će se razmatrati na nekoj od sledećih sednica Saveta roditelja. 

Ovom prilikom, roditelji iz mlađih razreda pitali su šta se dešava sa ishranom u boravku, hoće 

li i kada početi, kao i da li postoji mogućnost za boljim održavanjem čistoće i higijene u 

školskom dvorištu. 

Direktorka je prisutne obavestila da je ove godine stupio novi Zakon o javnim nabavkama 

prema kojem se treba prilagoditi za prikupljanje ponuda za ishranu i da će se to uskoro rešiti. 

Što se tiče higijene i čistoće u školskom dvorištu, škola će kontaktirati komunalnu službu kako 

bi se dvorište redovno pralo. 

 

14. Tekuća pitanja (obezbeđenje učenika, ishrana učenika u produženom boravku itd.) 

Obezbeđenje učenika u školi košta 710,00rsd po učeniku za prvo polugodište. U tu cenu 

uključeno je obezbeđivanje učenika i prostora u trajanju od 16 časova. 

Roditelji starijih razreda izrazili su nezadovoljstvo postojećim radom škole, u smislu 

kombinovanog pohađanja nastave, nespremnosti nastavnika da se prilagode situaciji, 

komunikaciji sa učenicima, neuključivanju školske platforme za pomoć u učenju na daljinu. 

Odlučeno je da se formira radna grupa iz reda roditelja, kako bi čitavu ovu situaciju analizirala 

i procenila, i iznela predloge i rešenja za kvalitetan i neometan rad i učenje. Radnu grupu čine: 

- Ivana Malinović, V4 

- Maja Ranđić, VII2 

- Sandra Drecun VII3 

- Danijel  Živojinović, VIII1 

- Senka Vlatković Odavić, I2 

 

Dogovoreno je zasedanje članova radne grupe za četvrtak, 17.09.2020. 

 

Sednica je završena u 19:20. 



U Beogradu, 15.09.2020. godine 

 

Zapisničar:                                                                                            Predsednik Saveta roditelja: 

Ivana Ćirković                                                                                           Vladimir Obradović 

 

 

 

 


